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Van het bestuur 
Een bewogen jaar 
Beste leden,  
Zo aan het eind van het jaar blikken we vaak terug naar het afgelopen jaar en maken plannen voor het nieuwe. Afge-
lopen jaar mogen we, denk ik, wel een bewogen jaar noemen. Zowel de wereldwijde economie als ook de landelijke 
ontwikkelingen binnen het CDA. 
Maar ook in het persoonlijke heeft u mogelijk een bewogen jaar achter de rug.  
In het CDA Krimpen aan den IJssel zijn we ook in beweging, er hebben bestuurwijzigingen plaatsgevonden, maar be-
langrijker vind ik dat we bewogen zijn over de bewoners van Krimpen.  
Zo hebben we als CDA afgelopen jaar acties gedaan waarmee u, ik, wij, het verschil maken in Krimpen. Door het op 
stap gaan met mensen uit Crimpenersteijn, denken we niet alleen aan hen, maar leven we mee. Ook de bollen-actie 
van afgelopen maand is het verschil tussen een ‘welkom’ en een ‘HARTelijk welkom’. Maar ook de persoonlijke aan-
dacht die u geeft aan, bijvoorbeeld de sportvereniging, kerk of vrijwilligerswerk, maakt het verschil in Krimpen. 
Alles heeft als basis de keuzes die u, ik, wij maken. Wij kunnen het verschil maken.  
  
Ik kies voor een bewogen 2012. 
 
Gezegende kerstdagen en een voorspoedig nieuwjaar,  

Namens het bestuur, Reinier Lissenberg (voorzitter) 

 

Uit de ledenvergadering dd. 22 november 2011 
Bestuurswisseling 
Afgelopen ledenvergadering d.d. 22 november heeft bestuursvoorzitter Jeroen van den Broek het stokje overgedragen 
aan Reinier Lissenberg en blijft aan als bestuurslid. Hiermee ontstaat er een vacature m.b.t. het bestuurssecretariaat. 
Victor Meertens heeft afscheid genomen als penningmeester en wordt opgevolgd door 
Onno Vliegenthart.  
 
Het huidige bestuur komt er daarmee als volgt uit te zien:  
Voorzitter: Reinier Lissenberg 
Secretaris: vacant 
Penningmeester: Onno Vliegenthart 
Lid: Marjan Tromp  
Lid: Jeroen van den Broek 

 

Uitnodiging nieuwjaarsreceptie 11 januari 2012 
Hiermee willen wij u uitnodigen voor een gezellig samenzijn op woensdag 11 januari 2012. 

 
De fractie en het bestuur willen deze gelegenheid bieden om de beste wensen met onze leden 
uit te wisselen. 
 U bent welkom in 'huize Lissenberg', Ouverturelaan 96, vanaf 20:00 uur. 
We hopen u daar graag te ontmoeten.  
 

Namens het bestuur Reinier Lissenberg (voorzitter) 



  

Van de fractie 
 
Algemene Beschouwingen n.a.v. Begroting 2012 
Tijdens de afgelopen ledenvergadering heeft Arnold de 
Leeuw een toelichting gegeven over de CDA -bijdrage 
naar aanleiding van de Gemeentebegroting. 
We hebben het motto van het college t.w. “Zoeken 
naar een nieuw evenwicht”, aangegrepen om op een 
aantal gebieden aan te tonen dat het evenwicht niet 
overal aanwezig is. 
 
De originele tekst met afbeeldingen is integraal te 
vinden op onze website. In dit artikel wil ik wat meer 
ingaan op de achtergrond van een paar delen uit onze 
bijdrage, t.w.:  

 Onze motie over de samenwerking met de ge-
meente Capelle aan den IJssel 

 Onze visie op de uitvoering van de WMO (Wet 
Maatschappelijke Ondersteuning). 

 
Allereerst de motie: 
Het verzoek luidde als volgt: 
“Verzoekt het college om op korte termijn een visie op 
deze samenwerking voor te leggen aan de gemeente-
raad van Krimpen aan den IJssel opdat onderzoek en 
acties gericht op samenwerking, binnen door de raad 
gestelde kaders, plaats zullen vinden en zeker niet tot 
stappen over te gaan die op termijn kunnen leiden tot 
een fusie met Capelle aan den IJssel”.  
 
Deze motie werd door het college ontraden om ver-
volgens toch door de voltallige raad aangenomen 
te worden. 
 
Wij hadden de volgende bezwaren: 

 Enerzijds wordt aangegeven dat deze samenwer-
king geen financiële motieven heeft, maar ander-
zijds worden er al wel bezuinigingen ingeboekt. 

 De samenwerking wordt al bekendgemaakt terwijl 
hierover nog geen discussie met de raad heeft 
plaatsgevonden. 

 Er is ook nog geen duidelijk doel omdat na de aan-
kondiging een extern onderzoeker aan het werk is 
gezet om uit te zoeken of het kan, hoe het kan en 
waar het kan.  

 Krimpen gaat op deze wijze uitdrukkelijker met 
haar rug naar de Krimpenerwaard staan. 

 Er wordt aangegeven dat fusie niet als doel gezien 
wordt, maar wij zijn bang dat een sluipend proces 
van fuseren in gang gezet wordt. 

 
 

 
Tijdens de algemene beschouwingen naar aanleiding 
van de begroting 2011 hadden wij al aangegeven een 
voorstander te zijn van een algemene brede discussie 
over dit onderwerp en het college verzocht hierover, 
voorafgaand aan deze discussie een visie te ontwikke-
len en bespreekbaar te maken. Helaas zien we ons nu 
geconfronteerd met een feitelijk besluit tot samen-
werking voordat deze discussie heeft plaatsgevonden 
en misten wij ook hier het evenwicht in deze. 
 
Een demonstratie over hoe die samenwerking er mo-
gelijk uit gaat zien kregen we afgelopen commissie-
vergadering, waar in een stuk over het OPOCK werd 
gesteld: “De raad van Capelle aan den IJssel heeft 
besloten, de gemeente Krimpen aan den IJssel volgt 
hierin”. 
Uiteraard hebben we uitdrukkelijk gewezen op deze 
ongewenste vorm van samenwerking. 
 
Dan de WMO: 
Op het gebied van Maatschappelijke Ondersteuning 
vonden en vinden wij een aantal doelen nietszeggend 
en kleurloos. Het college is hier blijkbaar niet in staat 
om een evenwichtig beleid uit te stippelen. Het nieu-
we WMO-beleid dreigt zo een gemiste kans te wor-
den. Het aan de burgers overlaten om de uitvoering 
van de WMO vorm te geven is naar onze mening on-
gewenst. 
 
Ook zijn we van mening dat in Krimpen te vergaand 
wordt bezuinigd op de WMO. 
 
We hebben tijdens voorgaande behandeling in de 
Commissies al aangegeven voorstander te zijn van 
een beperktere bezuiniging op dit terrein. 
Onze gemeente gaat hier verder in dan een aantal 
gemeenten om ons heen. (Vanuit het WMO-beraad 
werd zelfs verzucht dat je beter in Capelle aan den 
IJssel kan wonen.) 
 
Zowel op het gebied van woningaanpassingen als de 
verstrekking van middelen is er een bezuinigingsbe-
leid (hogere eigen bijdrage e.d.) ingezet die een aan-
tal mensen in de problemen zal brengen. 
 
We zien hier heel duidelijk de uitwerking van een 
snoeiharde, lokale bezuinigingspolitiek die met name 
door de VVD sterk wordt gepropageerd. 
 
 
 
 
 



 
Een treffend voorbeeld van de slordige en welhaast 
ongeïnteresseerde wijze waarop met deze, zo belang-
rijke zaken wordt omgesprongen is de advertentie over 
dit onderwerp in de IJssel- & Lekstreek van 30 novem-
ber. Hier wordt een keiharde, ongenuanceerde op-
somming gegeven over alle bezuinigingen en beper-
kingen waardoor er een enorme drempel wordt opge-
worpen voor burgers die afhankelijk zijn van deze 
hulp. Wij hebben de wethouder hierover stevig aange-
sproken en zien momenteel uit naar een verklaring en 
een daaropvolgend artikel waarin e.e.a. zoveel moge-
lijk wordt rechtgezet. 

 
Wanneer u naar aanleiding hiervan of over andere 
onderwerpen uit de Algemene Beschouwingen vragen 
heeft, of gewoon eens van gedachten wilt wisselen 
met de fractie, neemt u dan contact op met Cisca 
Snel, of bezoek eens het spreekuur. 
De eerstvolgende gelegenheid is op 16 januari om 
19.30 uur.  

Piet Moerland, fractievoorzitter

 

Metropoolregio 
De Krimpense gemeenteraad heeft zich de afgelopen maand uitgebreid georiënteerd op het initiatief van de 
gemeenten Rotterdam en Den Haag om te komen tot een zogenaamde metropoolregio Rotterdam – Den Haag. 
Dit samenwerkingsverband (formeel aangeduid als gemeenteschappelijke regeling) moet de opvolger worden 
van de huidige stadsregio’s Rotterdam-Rijnmond en Haaglanden.  
 
Deze bestaande stadregio’s worden in het kader van het nieuwe regeringsbeleid afgeschaft per 2013. De am-
bitie is op dat moment de metropoolregio in werking te laten treden. Dat de metropoolregio er gaat komen, 
lijkt niet zozeer de vraag te zijn. Het standpunt van de gemeenteraad over de vorming van de metropoolregio 
is dan ook samen te vatten als: positief, maar niet kritiekloos en uitgaan van bescheiden ambities. Alle partij-
en in de raad – dus ook het CDA – kunnen zich goed vinden in dit standpunt. 
 
Twee vraagstukken staan in de discussies centraal:  

 hoe zorg je ervoor dat een kleinere gemeente voldoende inspraak krijgt? 
 hoe ver ga je met de samenwerking (op welke terreinen werk je samen en hoe dwingend is deze samen-

werking )? 
 
Aan deze 2e vraag is in de eerste discussies over de metropoolregio de meeste aandacht besteed.  
Er worden 7 onderwerpen voor samenwerking onderkend:  

 Bereikbaarheid 
 Economie 
 Kennis en Innovatie 
 Arbeidsmarkt 
 Ruimte en Wonen 
 Groen 
 Voorzieningen 

 
Vanuit Krimpen bezien zoeken we voor de verschillende onderwerpen verschillende vormen van samenwer-
king: van vergaand op het gebied van bereikbaarheid tot terughoudendheid m.b.t. voorzieningen. Voor Krim-
pen geldt dat we aandacht vragen voor de speciale positie van Krimpen: gelegen in het uiterste oosten van de 
regio, in de groene Krimpenerwaard (die verder niet binnen de metropoolregio valt) en met de nodige contac-
ten met de Drechtsteden die buiten de regio vallen. Juist deze ligging zal het noodzakelijk maken soms een 
eigen plan te trekken. Zo zal Krimpen binnenkort contact opnemen met de Drechtsteden om te kijken hoe zij 
tegen deze ontwikkelingen aankijken.  
 
Naar verwachting zullen over dit onderwerp nog de nodige discussies volgen in 2012. Ik ben benieuwd of dan 
de eensgezindheid van de raad overeind blijft! 

Arnold de Leeuw, raadslid 

 



Bloembollenacties: een succes! 
zaterdag 12 november 2011: Bloemrijk, fase 2 
Een groep enthousiaste CDA-leden ging persoonlijk langs de deuren om 
de nieuwe bewoners een welkomstcadeau te overhandigen. Dat bestond 
uit een zakje narcisbollen met daarnaast een brief waarin we ons zelf 
kenbaar maken. De plaatselijke afdeling van het CDA was vanaf het mo-
ment dat de sloop van de voormalige Bloemenbuurt werd aangekondigd, 
betrokken bij de wijk en de bewoners. De mensen van het CDA hadden 
toen een luisterend oor voor de toenmalige bewoners. Dat hadden ze nu 
ook. Ze waren nu weer aanwezig, nu de wijk vernieuwd en wel, vol-
stroomt en hoorden hoe de bewoners, soms volledig nieuw in Krimpen 
aan den IJssel en ook    teruggekeerde bewoners, deze nieuwe wijk erva-
ren.  
 

 
 
zaterdag 3 december 2011: Symfonia en Ouverturelaan (Lansingh Zuid 7) 
Wederom ging een enthousiaste groep op pad om een zakje narcisbollen als welkom te overhandigen aan de 
bewoners van de recent opgeleverde huizen in Symfonia en de Ouverturelaan. Deze attentie kon eveneens op 
veel vriendelijke en positieve reacties rekenen. 
 
Met deze welkomstactie zullen we het komend jaar dan ook zeker doorgaan! 
De actie is niet alleen door de bewoners als positief ervaren maar ook door het Partijbureau, als ook door een 
gemeente elders uit het land. Het partijbureau heeft de kosten vergoed van de 1e actie. 
 

 

Even voorstellen 
 
Beste CDA-leden, 
 
Graag voldoe ik aan het verzoek mij kort voor te stel-
len. Mijn naam is Gert Tissink, 50 jaar, gehuwd en va-
der van 3 kinderen die inmiddels alle 3 op zichzelf wo-
nen. Ik ben geboren in Yerseke (Zeeland), opgegroeid 
in Haastrecht en woon sinds mijn trouwen (1982) in 
Krimpen aan den IJssel. Ik ben werkzaam in het on-
derwijs, inmiddels zo’n 30 jaar. 22 jaar daarvan in Lek-
kerkerk, eerst als onderwijzer en later als directeur, 
daarna ruim 4 jaar als directeur in Nieuw-Lekkerland 
en sinds 2008 als algemeen directeur van VPCBO Icht-
hus, de schoolvereniging voor prot. chr. onderwijs in 
Huizen, Noord Holland. 
 
 

 
Het onderwijs is 
een dynamische 
omgeving waar 
vernieuwing en 
ontwikkeling aan 
de orde van de 
dag zijn. 
 
Op dit moment 
wordt veel tijd 
besteed aan de 
invoering van 
Passend Onder-
wijs. De gedach-

te is sympathiek: de regio biedt aan ieder kind thuis-
nabij onderwijs dat tegemoet komt aan zijn/haar on-
derwijsbehoefte. 



 
Het is een opgave om dit te realiseren in een tijd van 
bezuinigingen. Het prot. chr. onderwijs staat echter in 
een lange traditie van betrokkenheid, kwaliteit en in-
ventiviteit. Met die eigenschappen moet het lukken 
ook deze stelselwijziging op een goede en verant-
woorde manier vorm te geven. Het is belangrijk dat 
het kind daarbij centraal blijft staan. 
 
Naast mijn werk ben ik vooral actief in het kerken-
werk. Binnen wijkgemeente De Rank had en heb ik di-
verse taken, de laatste jaren vooral die van scriba van 
de kerkenraad. Daarnaast ben ik bestuurlijk betrokken 
bij de Stichting IJsseldijkkerkconcerten en bij de Huizer 
Stichting ‘Vrienden van schoolvereniging Eben-
Haëzer’. 
 
Politiek heb ik geen enkele ervaring, maar ik voel me 
mijn hele leven al verbonden met het CDA. Vaak was ik 
van plan lid te worden, maar steeds kwam het er dan 
niet van. Totdat ik een hele zaterdag keek naar het 
inmiddels beroemde congres rondom regeringsdeel-
name. 
 

 
Ik vond het mooi om te zien hoe ieder daar zijn/haar 
eigen mening gaf en tegelijkertijd moeite deed de 
ander vast te houden. Ik vind het verder belangrijk 
dat het CDA een christelijke partij is, die vanuit de 
normen en waarden van het evangelie vorm en in-
houd geeft aan maatschappelijke vraagstukken. Van-
zelfsprekend is het voor mij belangrijk dat het CDA 
zich blijft inzetten voor de positie van het christelijk 
onderwijs en de vrijheid van godsdienst. Tenslotte is 
het een partij die zich verantwoordelijk toont, ook op 
moeilijke momenten. Dat spreekt mij aan.  
 
Op dit moment heeft de partij het niet gemakkelijk. 
Juist nu is het belangrijk dicht bij de eigen visie en 
missie te blijven en niet mee te gaan in de waan van 
de dag.  
 
De nieuwe kernwoorden van het CDA zijn daarin 
hoopgevend: betrokken en nabij, rechtvaardig en be-
trouwbaar. 

 

MeeDenkM@il 
Zichtbaar CDA 
Is het CDA Krimpen voldoende zichtbaar en bereikbaar? 
Hoe zou het eventueel beter kunnen? 
Heeft u een idee?  
 

 
Wij vernemen graag uw mening. 
 
Uw reactie is dan ook zeer welkom! MDM (ciscasnel@hetnet.nl)  
 

Mocht u suggesties/ideeën/onderwerpen voor de nieuwsbrief of de fractie hebben of anderszins, laat ons dat even 
weten. (ciscasnel@hetnet.nl).    
Voor meer informatie zie onze website www.cda.nl/krimpenaandenijssel 

 
 

De nieuwsbriefcommissie wenst u Prettge Feestdagen. 
Voor iedereen een goede gezondheid en  

veel geluk in het volgende jaar! 
 
 
 
 

 

 
 

 cda 


